



## Version list FS-i10 transmitter software/FS-i10 软件版本更新记录

Software version 软件版本	1.1.1.16	Date 日期	08/2020
--------------------------	----------	------------	---------

- ▶ **新增功能：**
  - 新增三角翼模式，选择该模型，可进入三角翼飞机结构选择菜单；
  - 新增多轴模型，选择该模型，可进入多轴菜单；此菜单分为初学者模式和高级模式，选择后分别进入对应模式菜单；
  - 新增 GPS 功能，可进入界面查看 GPS 数据显示；
- ▶ **修改功能：**
  - “飞行姿态”功能图标文本改为“飞行模式”；
  - 解决部分 BUG。

### 注意事项：

- GPS 功能需等今年底 GPS 模块上市后方能使用；
- 本次固件仅发布 CN 版和 US 版两个版本，其中 CN 和 TM 版本只能选择 CN 版本固件进行升级，US 版本只能选择 US 版本固件进行升级，AU、IT、De1 及 De2 等其他版本不能升级为 CN 和 US 版本，具体版本类型参见发射机【关于 FS-i10】相关内容。

- 
- ▶ **New Features：**
    - The delta model has been added. You can select this model to enter a delta-winged aircraft structure selection menu;
    - The multicopter model has been added. You can select this model to enter a multicopter menu. This menu is divided into the beginner mode and the expert mode. After selection, you can enter respective mode menus;
    - The GPS function has been added. You can enter its interface to view GPS data display.
  - ▶ **Editing：**
    - Some bugs have been fixed.

### Precautions：

- The GPS function can be available only after the GPS module is released by the end of this year.
- Only the CN and US versions of the firmware have been released at this time, among which CN and TM versions can only be upgraded with CN version of firmware, while US version can only be upgraded with US version of firmware, and other versions such as AU, IT, De1 and De2 cannot be upgraded with CN and US versions. For specific version types, please refer to the relevant contents of [About FS-i10] on transmitters.



## Version list FS-i10 transmitter software/FS-i10 软件版本更新记录

Software version 软件版本	1.1.0	Date 日期	04/2016
--------------------------	-------	------------	---------

- ▶ **新增功能：**
  - 新增微调控制开关。
  - 高频库新增 TXPAOn、TXPower 对码参数。
  - 新增 GPS 功能。
  
- ▶ **修改功能：**
  - 优化模型引擎定时器功能。
  - 优化接收机 i-BUS 功能。
  - 优化微调、最大舵量、记忆微调之间功能树关系。
  - 优化教练模式功能。
  - 优化定时器报警功能。
  - 更新范围测试处帮助说明内容。
  - 更新高频库。
  - 更新调整 PPM 输出范围：700 ~ 2300uS。
  - 接收机固件升级至 1.8。
  - 优化信号强度显示方式。
  - 更新调整高频频段范围：2.408-2.475GHz。
  - 接收机 i-BUS 支持 GPS 传感器。
  - 修改模型数据导入导出，可兼容（10/2015）版本模型。
  - 更新 FS-i10 使用说明书（07/2016）

- 
- ▶ **New Features：**
    - New trim control switch.
    - New High Frequency library: TXPAOn and TXPower.
    - New GPS function.
  
  - ▶ **Editing：**
    - Optimization Model engine shutdown timer account saving.
    - i-BUS receiver optimization.
    - Trainer mode optimization.
    - Optimization of timer alarm.
    - Updated help to explain the scope of the test content.
    - High frequency library updated.
    - Updated PPM output adjustment range: 700 ~ 2300uS.
    - Receiver firmware upgraded to 1.8.
    - Optimized the signal strength display.
    - Updated the high frequency band range: 2.408-2.475GHz.
    - The i-BUS receiver now supports GPS.
    - Change the model import and export feature to be compatible with the (10/2015) version.
    - Updated FS-i10 User Manual(07/2016)